
RADA MIEJSKA 

WOINICzu 

Rada Miejska w Wojniczu 
Radni - Sesja 

Protokół nr XLVI/2023 

XLVI Sesja w dniu 27 kwietnia 2023 
Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2023 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:00 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 
1. Marek Bachara 
2. Bożena Budyn 
3. Roman Chamioło 

4. Janina Chrapusta 
5. Wojoiesh--De-r-.1-aga 
6. Marcin Dulowski 
7. Stanisław Karpiel 
8. Aneta Kawa 
9. Augustyn Kubis 
10. Bogdan Kurek 
11. Tadeusz Kurek 
12. Edward-M-ishalik 
13. Grzegorz Opioła 

14. Tadeusz Pawlina 
15. Janina Sosin 
1 Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Roman Chamioło otworzył XLVI sesję Rady Miejskiej w 
Wojniczu. Powitał wszystkich zebranych Państwa Radnych, Pana Burmistrza, Pana 
Wiceburmistrza, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, Panią Mecenas, Państwa Sołtysów oraz 
oglądających transmisję internetową. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zarządził sprawdzenia quorum. Po dokonaniu 
sprawdzenia quorum Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. Powiedział, że w 
sesji bierze udział 13 Radnych. 

Nieobecny był Radny p. W. Derlaga i Radny p. E. Michalik. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
P. Tadeusz Bąk — Burmistrz Wojnicza 
P. Leszek Ząbkowski — Z-ca Burmistrza Wojnicza 
P. Joanna Zając — Skarbnik Gminy 
P. Agnieszka Dąbroś — Sekretarz Gminy 
P. Beata Kijak — Adwokat 
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P. Barbara Kieć — Kierownik Referatu GPN 

oraz 12 sołtysów Gminy Wojnicz i Przewodniczący Zarządu Miasta Wojnicz. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał proponowany porządek obrad w 
następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3 Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej. 
5 Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Wielkiej Wsi. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Więckowicach 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2023 roku środków na Fundusz Wsparcia 
Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu pojazdu służbowego wraz z 
wyposażeniem dla Komendy Miejskiej Policji w Tarnowie — Komisariatu Policji w Wojniczu. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 
własności nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia w formie darowizny nieruchomości do zasobu 
nieruchomości Gminy Wojnicz celem ich zagospodarowania pod drogę gminną. 

13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 
własności nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom położonym w Wojniczu. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
16 Zapytania i interpelacje. 
17 Wolne wnioski. 
18. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie zapytał czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w sprawie porządku obrad? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 
Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz 
Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — poinformował, że protokół nr XLIII/2023 z ostatniej 
sesji zwyczajnej z 27 lutego b.r. oraz dwa protokoły z sesji nadzwyczajnych — nr XLIV/2023 z 
21 marca oraz nr XLV/2023 z 30 marca b.r. były wyłożone do wglądu w Urzędzie Miejskim 
oraz dostępne na tabletach. 

Zapytał, czy ktoś z Radnych ma uwagi do tych protokołów? 

Nikt nie wniósł uwag. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem wyżej wymienionych 
protokołów. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 
Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz 
Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

P. Burmistrza odczytał informację z jego działalności oraz działalności Urzędu Rady Miejskiej 
od ostatniej zwyczajnej sesji tj. od 27 lutego 2023 r. 

(Informacja - w załączeniu do protokołu) 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

P SKARBNIK — poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej w załączniku 
numer 1 polegają na dostosowaniu planu dochodów, przychodów, wydatków rozchodów 
bieżącego roku do zmian wprowadzonych w budżecie Ponadto w latach 2024-2030 
dokonano aktualizacji wydatków w tym obniżono wydatki na obsługę długu w wyniku 
przeprowadzonej restrukturyzacji zadłużenia. Natomiast w roku 2024 zwiększono przychody 
ze spłat pożyczek udzielonych w bieżącym roku o kwotę 7 tysięcy 870 zł. 
W załączniku numer 2 usunięto przedsięwzięcie pod nazwą Cyfrowa gmina ze względu na 
fakt, iż jego rozpoczęcie i zakończenie planowane jest w roku 2023. Ponadto dokonano 
zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: 

- budowa kanalizacji sanitarnej dla miejscowości 'sep i rozbudowa sieci wodociągowej w 
miejscowości Olszyny; 
- budowa sieci wodociągowej w gminie Wojnicz; 
- budowa sieci wodociągowej w gminie Wojnicz w miejscowości Sukmanie oraz części 

miejscowości Milówka, Olszyny, Wielka Wieś wraz z hydrofornią; 

- modernizacja budynku i stadionu Olimpii Wojniczu; 
- opracowanie dokumentacji projektowej modernizacji infrastruktury uszkodzonej podczas 
intensywnych opadów deszczu; 
- termomodernizacja budynków szkolnych w gminie Wojnicz wraz z zagospodarowaniem 
terenu; 
- wykonanie projektu drogi w Łukanowicach na działkach ewidencyjnych 260/88, 260 /6 i 
260/70 oraz zapewnienie dzieciom zamieszkałym na terenie gminy Wojnicz możliwości 

korzystania z wychowania przedszkolnego na zasadach określonych dla przedszkoli 
prowadzonych przez gminę Wojnicz. 
W całym okresie prognozy gmina Wojnicz spełnia relację, o której mowa w art. 243 ustawy o 
finansach publicznych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 
XLVI/504/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 
Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz 
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°piała, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że zmiany wprowadzone tą uchwałą polegają na 
zwiększeniu planu dochodów budżetu o kwotę 831 tysięcy 463 zł 71 gr, zwiększeniu planu 
przychodów budżetu o kwotę 375 tysięcy 406 zł i 29 gr, zwiększeniu planu rozchodów 
budżetu o kwotę 7 tysięcy 870 zł i zwiększeniu planu wydatków budżetu o kwotę 1 milion 199 
tysięcy zł. 

Przedstawiła następnie szczegółowe uzasadnienie zmian. 
W zakresie przychodów - zwiększono przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych 

na rachunku bieżącym budżetu, o których mowa w artykule 217 ustęp 2 punkt 8 ustawy o 
finansach publicznych o kwotę 9 tysięcy 22 zł i 87 gr, a środki te pochodzą z 
niewykorzystanych w ubiegłym roku odsetek od środków na dodatki węglowe w kwocie 8 
tysięcy 337 zł i 9 groszy i odsetek od środków na inne źródła ciepła w kwocie 685 zł i 78 gr. 
Te środki z tych odsetek muszą być przeznaczone na finansowanie przedsięwzięć służących 

zwiększeniu efektywności energetycznej. 
Kolejną zmianą w zakresie przychodów, to zwiększenie przychodów z nadwyżki budżetu z 
lat ubiegłych, o której mowa w artykule 217 ustęp 2 punkt 5 ustawy o finansach publicznych 
o kwotę 366 tysięcy 383 zł i 42 gr. 
Jeśli chodzi o zmiany w zakresie dochodów, to wprowadzono dochody ze sprzedaży 

przyczepki samochodowej, wprowadzono dochody z otrzymanych kar i odszkodowań, 

wpływu z lat ubiegłych zwrotu podatku VAT i opłat za rozgraniczenie. Wprowadzono 
dochody za ustanowienie służebności, zwiększono dochody z opłat za zużyte media, 
wprowadzono dochody ze zwrotów kosztów powołania biegłego rzeczoznawcy 
majątkowego, zwiększono dochody z opłat lokalnych, zwiększono dochody z odsetek od 
środków zgromadzonych na rachunkach bankowych, wprowadzono dochody od Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad na budowę dedykowanego doświetlenia na istniejących 

przejściach dla pieszych w Wojniczu i Łukanowicach. Wprowadzono dochody ze zwrotu 
niewykorzystanej w ubiegłym roku dotacji oraz zwiększono dotację na budowę boiska w 
Łukanowicach. 

Jeśli chodzi o zwiększenie wydatków, to zwiększono wydatki bieżące o kwotę 2 tysiące 679 
zł. Ponadto zwiększono wydatki majątkowe o kwotę 1 milion 438 tysięcy 347 zł i 12 gr, w tym 
na realizację projektu pod nazwą Budowa sieci wodociągowej w gminie Wojnicz w 
miejscowości Sukmanie oraz części miejscowości Milówka, Olszyny, Wielka Wieś wraz z 
hydrofornią, na modernizację drogi do gruntów ornych, na asfaltowanie drogi w miejscowości 

Isep w ramach funduszu sołeckiego, na wykonanie dokumentacji projektowej modernizacji 
budynku przy ulicy Rynek 30, na wpłatę na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na 
dofinansowanie zakupu pojazdu służbowego wraz z wyposażeniem dla Komendy Miejskiej 
Policji w Tarnowie z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Wojniczu, na dofinansowanie 
modernizacji samochodu bojowego OSP w Więckowicach, na termomodernizację budynków 
szkolnych w gminie Wojnicz wraz z zagospodarowaniem terenu, na malowanie dachu 
budynku Szkoły Podstawowej w Olszynach, na zagospodarowanie działki rekreacyjnej 
numer 705 Łopianowy Zakątek w ramach funduszu sołeckiego, na budowę dedykowanego 
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doświetlenia na istniejących przejściach dla pieszych w Wojniczu i w Łukanowicach, na 
wykonanie projektu budowy miasteczka rowerowego, na zakup kosiarki dla sołectwa 

Zakrzów, na modernizację przyszkolnego boiska sportowego w Wielkiej Wsi oraz na 
modernizację budynku i stadionu Olimpii w Wojniczu. 
Ponadto zmniejszono wydatki majątkowe o kwotę 242 tysiące 26 zł i 12 gr, w tym na budowę 

sieci wodociągowej, na realizację przedsięwzięcia pod nazwą Wykonanie drogi w 
Łukanowicach na działkach ewidencyjnych 260/88, 260/6 i 260/70 i to przedsięwzięcie 

przesunięto do realizacji na rok przyszły. Na wykonanie oświetlenia ulicznego w 
miejscowości Isep w ramach funduszu sołeckiego, na wykonanie oświetlenia ulicznego w 
miejscowości Łopoń w ramach funduszu sołeckiego. 

W zakresie rozchodów - zwiększono rozchody o kwotę 7 tysięcy 870 zł z przeznaczeniem na 
pożyczkę dla Stowarzyszenia Rozwoju Gminy Pleśna "Ty też" - na realizację zadania w 
ramach programu Lider pod nazwą Przeprowadzenie prac konserwatorskich i 
restauratorskich 4 kapliczek z terenu gmin należących do LGD Dunajec-Biała. Porzeczka 
dotyczy konserwacji i renowacji kapliczki z figurą Jana Nepomucena w Więckowicach. 

Przedstawione zmiany w budżecie uwzględniają wnioski Rady Sołeckiej sołectwa lsep, 
Łopoń, Łukanowice i Zakrzów. 
W ślad za dokonanymi zmianami, zmianie ulega tabela nr 3 - przychody i rozchody budżetu 

gminy Wojnicz na 2023 rok, tabela numer 6 - wydatki do dyspozycji jednostek pomocniczych 
Gminy wyodrębnione w ramach funduszu sołeckiego w 2023 roku, załącznik nr 1 - 
zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu gminy Wojnicz w roku 2023. 
Ponadto dokonano zmiany paragrafu 5 punkt 3 uchwały budżetowej, który otrzymał 

następujące nowe brzmienie: "Upoważnia się Burmistrza Wojnicza do udzielania pożyczek z 
budżetu gminy w 2023 roku na finansowanie zadań realizowanych z udziałem środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej do maksymalnej kwoty 33 tysiące 700 zł. 

Radny p M. DULOWSKI — zapytał czy środki z nadwyżki budżetu z lat ubiegłych, o których 
Pani Skarbnik wspominała w art. 217 ust. 2 pkt 5, to są środki znaczona, czy nieznaczone? 

P SKARBNIK — odpowiedziała, że są to środki nieznaczone. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał z czego wynika zwiększenie kwoty o 200 tysięcy zł w 
pozycji „Zwiększenie wydatków na modernizację budynku i stadionu Olimpii?" 

P BURMISTRZ — powiedział, że informowano o tym dokładnie na spotkaniu wszystkich 
Komisji. 

Radny p. M DULOWSKI — powiedział, że teraz prosi o przekazanie tej informacji. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformował, że wynika to z dodatkowych robót, które Gmina musi 
wykonać na Olimpii Wojnicz. Jest to remont i wychodzą nowe rzeczy i dodatkowo Gmina robi 
dodatkowe zraszacze, modernizuje jeszcze bardziej system nawadniania murawy na 
stadionie z uwagi na to, że po konsultacji z wykonawcą i z firmą, która dostarcza i wykonuje 
takie nawadnianie okazało się, że uwzględnione w projekcie zraszacze nie sięgały całej płyty 

boiska, szczególnie strefy newralgicznej, czyli pól karnych i samego środka boiska. Dlatego 
dołożono zraszacze w bramkach, żeby nie wchodzić w murawę i dołożono jeden zraszacz na 
środku boiska po to, żeby cała murawa była objęta nawadnianiem. Dodatkowo 
zmodernizowano automatykę w takim celu, aby każdy zraszacz mógł być osobno załączany, 
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ponieważ przy takiej odległości i rozpiętości systemu nawadniającego, czyli rurociągu, 

mogłoby się zdarzyć, że przy załączeniu naraz wszystkich zraszaczy, swoim ciśnieniem nie 
sięgałyby skutecznie całego pola. Dlatego przy zastosowaniu dodatkowej niewielkiej 
automatyki, czyli dodatkowego sterowania, będzie można sterować każdym zraszaczem 
osobno, ale okablowanie musiało iść do każdego zraszacza osobno. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał, czy przy projektowaniu komuś to umknęło? 

Z-ca BURMISTRZA — powiedział, że umknęło to przy projektowaniu, żeby cała murawa była 

nawadniana. Newralgiczne punkty, czyli pole karne i środek boiska były nieobjęte zasięgiem 

zraszaczy. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał o zwiększenie wydatków w dziale 801 na 
realizację przedsięwzięcia termoizolacji w szkole w Grabnie, o kwotę 20 tys. zł. I jest tu jakieś 

zmniejszenie. 

Z-ca BURMISTRZA — powiedział, że są zwiększenia: na Olszynach, gdzie jest większe 

zwiększenie, ponieważ była tam zrobiona kanalizacja deszczowa i w momencie, gdy zaczęto 

ocieplać i wykonano rozkopywanie celem doizolowania fundamentów, okazało się że rurarz i 
studnie są w bardzo złym stanie. Okazało się to dopiero po odkopaniu tam, gdzie były 

studzienki. Niektóre studnie zostały, ale trzeba było przy okazji jednego wykopu to wymienić. 

W Grabnie są zabezpieczone pieniądze na dodatkowe ocieplenie. Będą tam oszczędności, 

ale one będą wykazane na końcu. Teraz trzeba więcej powierzchniowo docieplić stropy po 
to, żeby ująć roboty izolacyjne od wewnątrz szkoły. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — powiedział, że ma tę wiedzę, bo tam jest bardzo 
często. Zapytał czy jakieś solary będą w szkole w Grabnie? 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedział, że tak, w obydwóch szkołach są przewidziane instalacje 
fotowoltaiczne. W Grabnie jest 20 kilowatów i w Olszynach też 20 kilowatów. Dodatkowo są 

zabezpieczone pieniądze na malowanie dachu w Olszynach z uwagi na to, że uważano, iż 

będzie korzystniej zamontować solary na sali, na nowej części szkoły, natomiast firma, która 
przyjechała zakładać fotowoltaikę stwierdziła, że korzystniej będzie zamontować to na 
starym budynku szkoły. Z tego względu trzeba tam wymalować dach, bo później już nie 
będzie dostępu do tego dachu, więc stąd są też te dodatkowe koszty. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — powiedział, że jest często w szkole w Grabnie i 
widzi, że pracy trwają bardzo intensywnie. 
Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze pytanie? 

Nikt więcej nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 
XLVI/505/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 
ZA (12) 
Marek Bachara, Bożena Budyń, Roman Chamiało, Janina Chrapusta, Stanisław Karpiel, 
Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz 
Pawlina, Janina Sosin 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Dulowski 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Wielkiej Wsi. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że uchwała dotyczy udzielenia dotacji celowej dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Wielkiej Wsi z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 
sprzętu i wyposażenia w kwocie 8 tysięcy zł w ramach programu Ogólnopolski Program 
Finansowania Służb Ratowniczych, część 2 - Dofinansowanie zakupu sprzętu i wyposażenia 

jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XLVI/506/2023 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Wielkiej Wsi. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Wielkiej Wsi.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
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Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 
Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz 
Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Więckowicach. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że uchwała dotyczy udzielenia dotacji celowej z budżetu 

gminy dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Więckowicach na dofinansowanie modernizacji 
średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego STAR 266 w kwocie 190 tysięcy zł w ramach 
programu Zapobieganie poważnym awariom i likwidacja ich skutków dla środowiska - 
Bezpieczny Strażak. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XLVI/507/2023 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Więckowicach. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Więckowicach.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 
Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz 
Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2023 roku środków na Fundusz Wsparcia 
Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu pojazdu służbowego wraz z 
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wyposażeniem dla Komendy Miejskiej Policji w Tarnowie — Komisariatu Policji w Wojniczu. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że uchwała dotyczy przekazania środków w wysokości 50 
tysięcy zł na Fundusz Wsparcia Policji prowadzony przy Komendzie Wojewódzkiej Policji 
w Krakowie na dofinansowanie zakupu pojazdu służbowego wraz z wyposażeniem dla 
Komisariatu Policji w Wojniczu w ramach programu Zakup sprzętu transportowego z 
połączonych środków finansowych Policji i Jednostek Samorządu Terytorialnego. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie 
w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — przypomniał, że nie tylko Gmina Wojnicz 
współfinansuje zakup samochodu, ale również gmina Zakliczyn. 

P BURMISTRZ — potwierdził, że również Gmina Zakliczyn współfinansuje zakup tego 
samochodu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XLVI/508/2023 w sprawie przekazania w 2023 roku środków na Fundusz Wsparcia Policji z 
przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu pojazdu służbowego wraz z wyposażeniem dla 
Komendy Miejskiej Policji w Tarnowie — Komisariatu Policji w Wojniczu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2023 roku środków na Fundusz Wsparcia Policji 
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu pojazdu służbowego wraz z wyposażeniem dla 
Komendy Miejskiej Policji w Tarnowie — Komisariatu Policji w Wojniczu.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 
Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz 
Opola, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 
własności nieruchomości 
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P. Kierownik GPN — poinformowała, że przedmiotowa uchwała dotyczy nabycia w drodze 
umowy darowizny nieruchomości położonej w miejscowości Łukanowice, oznaczonej jako 
działka nr 186. Jest to działka o powierzchni 7 arów i zabudowana jest ona budynkiem 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Łukanowicach. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XLVI/509/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa własności 

nieruchomości. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 
własności nieruchomości.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 
Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz 
Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia w formie darowizny nieruchomości do zasobu 
nieruchomości Gminy Wojnicz celem ich zagospodarowania pod drogę gminną. 

P. Kierownik GPN — poinformowała, że przedmiotowa uchwała dotyczy nabycia w drodze 
umowy darowizny własności nieruchomości położonych w miejscowości Grabno. Jest to 
umowa darowizny z osobami fizycznymi. Dotyczy działek ewidencyjnych wymienionych w 
uchwale 1294/1 1299/1 1 1300/1. Są to nieruchomości o łącznej powierzchni 806 m2. Celem 
przejęcia tych nieruchomości jest ich zagospodarowanie pod drogę gminną. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 
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PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XLVI/510/2023 w sprawie nabycia w formie darowizny nieruchomości do zasobu 
nieruchomości Gminy Wojnicz celem ich zagospodarowania pod drogę gminną. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia w formie darowizny nieruchomości do zasobu 
nieruchomości Gminy Wojnicz celem ich zagospodarowania pod drogę gminną.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 
Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz 
Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 
własności nieruchomości. 

P. Kierownik GPN — poinformowała, że przedmiotowa uchwała dotyczy nabycia własności w 
drodze umowy darowizny działki położonej w Wojniczu przy ulicy Jagiellońskiej - numer 
działki 641. Jest to działka o powierzchni 10 arów i 53 m2, zabudowanej budynkiem byłego 

Komisariatu Policji. Nieruchomość stanowi własność Skarbu Państwa, której reprezentantem 
jest Starostwo Powiatu Tarnowskiego, który umową z dnia 25 kwietnia bieżącego roku 
przekazał przedmiotową nieruchomość w użyczenie Gminy Wojnicz na okres jednego roku. 
W okresie tym zostaną podjęte działania, które będą mieć na celu formalne przekazanie 
własności Samorządowi Gminy Wojnicz. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XLVI/511/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa własności 

nieruchomości. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 
własności nieruchomości.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 
Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz 
Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom położonym w Wojniczu. 

P. Kierownik GPN — poinformowała, że przedmiotowa uchwała dotyczy nadania nazw 
5 ulicom położonym w Wojniczu. Szczegółowe położenie ulic zostało przedstawione na 
załącznikach graficznych do uchwały Nazwy przedstawione w projekcie uchwały zostały 

zaproponowane w odpowiedzi na pismo Burmistrza Wojnicza przez Radnych Rady Miejskiej 
z Wojnicza. 
Przytoczyła następnie uzasadnienie poszczególnych nazw, które zaproponowali Radni. 
Propozycja ulicy ZAKRZOWSKIEJ - uzasadnieniem jest to, że wiedzie w kierunku Zakrzowa. 
Jest to droga zlokalizowana koło działek, na których ma być budowany Punkt Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych. 
Propozycja ulicy BŁONIE - uzasadnieniem jest to, że jest to dawna nazwa polna terenów na 
północ od miasta w rejonie dzisiejszej ulicy Warszawskiej, miejsce pastwiska, Błonie, Błonia. 

Jest to droga serwisowa zlokalizowana po północnej stronie Obwodnicy Północnej Wojnicza. 
Jest to kontynuacja drogi serwisowej o nazwie ulica Kopaliny w kierunku ulicy Warszawskiej. 
Trzecia propozycja, to jest ulica TEOFILA ŻEBRAWSKIEGO — uzasadnieniem je to, że jest 
synem wojnickiego zegarmistrza, wielki uczony, świetny specjalista w niezliczonych 
zawodach takich jak: matematyk, kartograf, inżynier, budowniczy, konstruktor mostów, 
konserwator zabytków, filolog, autor licznych książek i publikacji, spiskowca, stale karany 
przez Austriaków. Jest to droga serwisowa, przy której zlokalizowany jest Orlik w Wojniczu. 
Czwarta propozycja, to ulica KĄTY. Uzasadnieniem jest - dawna nazwa polna terenu na 
północ od przedmieścia Zawale - Kąty, Kącina. 
Jest to droga serwisowa za obecnym Komisariatem Policji, biegnąca od ulicy Tarnowskiej do 
Warszawskiej. 
Piąta propozycja - była propozycja ulica Cmentarna lub Do starej drogi. Przychylono się do 
nazwy ulica CMENTARNA ze względu na bezpośrednie położenie cmentarza komunalnego. 
Droga ta biegnie przy zachodniej granicy cmentarza i łączy ulicę Tarnowską ze Słoneczną. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 
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Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

P. BURMISTRZ — poprosił o wyjaśnienie dotyczące osoby Teofila Zebrawskiego, syna 
zegarmistrza. 
Zapytał, czy ta ulica będzie nazwą jakiegoś zasłużonego syna zegarmistrza, czy tego, który 
był tym zegarmistrzem? 

P. Kierownik GPN — poinformowała, że jest to uzasadnienie przedstawione pisemnie przez 
Państwa Radnych z informacją, że jest to uzgodnione z Przewodniczącym Zarządu Miasta 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJNICZ — powiedział, że Pan Burmistrz nie 
zechciał zaprosić Zarządu na konsultacje do tej Komisji, ale Radni zaprosili Zarząd i 
uczestniczył w tym. 
Poinformował, że Teofil żebrawski, jest to wybitna postać. On jest synem zegarmistrza. 
Natomiast te wszystkie zasługi, co Pani Kierownik przeczytała, to są tego Teofila 
Zebrawskiego, który funkcjonował w Krakowie, między innymi otwierał groby królów z Janem 
Matejko, był kartografem, napisał kilka książek. Postać niezwykle znana z różnych dziedzin 
Był prześladowany przez Austriaków za Powstanie Styczniowe. 
Doprecyzował, że chodzi tu o syna zegarmistrza. 

P. BURMISTRZ — powiedział, ze właśnie o to chciał się zapytać. Odniósł się do uwagi 
Przewodniczącego Zarządu, że jeszcze dobrze odpowiedzi nie zaczął i powiedział, że 

Burmistrz nie zapraszał 

Wyjaśnił, że Burmistrz poprosił Radnych i uważa, bardzo dobrze, że Radni zaprosili 
wszystkich, którzy mają coś do powiedzenia. On nie wie kogo sobie Radni zaproszą i 
dobrze, że się tak stało. Prosił, żeby nie mówić takich uwag, że Burmistrz nie zaprosił 

Zarządu. On zaprosiłem Radnych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

pytania, albo uwagi do projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań, ani nie zgłosił uwag. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XLVI/512/2023 w sprawie nadania nazw ulicom położonym w Wojniczu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom położonym w Wojniczu.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 
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Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz 
Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Radny p. T. KUREK — Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uchwałę 

Nr 3/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 17 kwietnia br. w sprawie wydania opinii 
rozpatrzenia petycji. 
Po dokonaniu analizy treści petycji, która wpłynęła do Rady Miejskiej w Wojniczu w dniu 13 
lutego 2023 roku i dotyczyła zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej transplantologii 
wśród społeczności poprzez zamieszczenie informacji na temat obecnego stanu prawnego w 
Polsce regulującego pobieranie komórek, tkanek i narządów od zmarłych osób w celu ich 
przeszczepienia w gazecie redagowanej przez Urząd, na stronie internetowej Urzędu lub w 
innych lokalnych w środkach masowego przekazu, Komisja rekomenduje uwzględnienie 

petycji i zamieszczenie informacji dotyczącej prawnych aspektów transplantacji w lokalnych 
środkach masowego przekazu. 
W uzasadnieniu uchwały Komisja Skarg, Wniosków i Petycji informuje, iż otrzymała dniu 20 
lutego 2023 roku petycję, która wpłynęła do Rady Miejskiej w Wojniczu w dniu 13 lutego 
2023 roku i dotyczyła zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej transplantologii wśród 

lokalnej społeczności. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 17 kwietnia 2023 roku 
odbyła posiedzenie, podczas którego zapoznała się z treścią petycji i wypracowała swoje 
stanowisko w sprawie. W ocenie Komisji petycja zasługuje na uwzględnienie, gdyż dotyka 
ważnej kwestii jaką jest zwiększenie świadomości społecznej dotyczącej pośmiertnego 

oddania narządów, które może przyczynić się do uratowania życia drugiemu człowiekowi. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednomyślnie zajęła stanowisko o uwzględnieniu petycji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XLVI/513/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 
Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 
Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Grzegorz 
Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
NIEOBECNI (2) 
Wojciech Derlaga, Edward Michalik 

16. Zapytania i interpelacje. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie interpelacji lub ma interpelację 

na piśmie? 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie, ani nie złożył pisemnej interpelacji. 

17. Wolne wnioski 

Radny p. T. KUREK — zgłosił, że na stadionie w Więckowicach rozszalały się dziki i 
zniszczyły duży obszar murawy, który należałoby doprowadzić z powrotem do porządku. 

Powiedział, że walec jest na miejscu i po wyrównaniu należałoby to zawalcować. Dodał, że 

do tej pracy musi być suche podłoże. 

Druga sprawa dotyczy przebudowy drogi powiatowej w Alejach w Więckowicach w kierunku 
Grabna i w Grabnie. Wie, że na tym etapie prace jeszcze nie są dokończone, tylko chodzi o 
niektóre wjazdy z drogi powiatowej na drogi gminne. 
Jest jeden wjazd nieuporządkowany, bo po kolei były robione i asfalt był w kierunku dawnego 
domu Państwa P. - droga na dół w kierunku Więckówki i ten wjazd nie jest zrobiony oraz za 
„różami" do góry też nie jest ani utwardzone, ani wyasfaltowanie Zaznaczył, że to do 
ogrodzenia jest własnością Powiatu. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że na pewno będzie tam wizja lokalna z udziałem Państwa 

Radnych i będzie rozmawiać z Zarządem Dróg Powiatowych odnośnie tych zjazdów. Uważa, 

że te zjazdy są jeszcze nie dokończone, chociaż w większości są już zrobione i nie wie 
dlaczego niektóre są ominięte. Uważa, że na pewno będzie to tak zrobione, żeby było 

dobrze, bo musi nastąpić odbiór. Przedstawicieli Gminy przy odbiorze nie będzie, bo Gmina 
nie ma z tym nic wspólnego, chociaż uważa, że Gmina powinna w tym uczestniczyć. 

Radny p. S. KARPIEL — w związku z pytaniami mieszkańców zapytał o przebieg prac przy 
budowie PSZOK-u? 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedział, że idzie to ciężko, ale już ruszyły prace projektowe do 
przodu. Gmina dokonała uzgodnień z sąsiadem, przejmuje część jego działek tj. około 25 m2 
z jednej działki, i z drugiej działki troszeczkę więcej pod drogę gminną i pod dojazd do tego 
PSZOK-u, z uwagi na bezpośrednie sąsiedztwo gazu wysokoprężnego z drogą gminną 

i z gminną działką. Projektant już jest po konsultacjach z GAZ-SYSTEMEM, są wstępne 

ustalenia i zezwolenie na projektowanie i zbliżenie do sieci gazowej i przekroczenie też 
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zjazdem z drogi gminnej na gminną drogę do PSZOK-u. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, odnośnie zdemontowanej figurki w 
Grabnie, czy będzie niedługo zamontowana? 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedział, że jest złożony wniosek o dofinansowanie remontu tej 
figurki i jeszcze nie ma rozstrzygnięcia konkursu, stąd Gmina czeka na rozstrzygnięcie 

konkursu co do remontu. Figura jest złożona i przez zimę była przechowana na Willi. Została 

zdemontowana i zabezpieczona przez firmę, która wykonuje takie remonty. Gmina czeka na 
wynik konkursu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — powiedział, że wszystkie możliwe prace, które 
można było wykonać w czynie społecznym wykonano i co jeszcze będzie można wykonać 

we własnym zakresie, to zostanie zrobione. 

Radny p. T. KUREK — powiedział, że chciał dodać jeszcze parę słów w sprawie figurki 
Jana Nepomucena. Było poruszenie wśród mieszkańców, że ona zginęła. Prosi o 
stwierdzenie autorytatywnie, że nie zginęła. 

P. BURMISTRZ — wyjaśnił, że 4 Gminy należące do Lokalnej Grupy Działania Dunajec-Biała 

przystąpiły do projektu dotyczącego wyremontowania po jednej kapliczce z każdej Gminy. To 
trwało dosyć długo. Gmina otrzymała dofinansowanie, wyłoniony został wykonawca i tą 

figurkę na skrzyżowaniu z Więckowicami zdemontowano, wzięto do remontu. W niedługim 

czasie będzie zamontowana. 

Radny p. M. BACHARA - zwrócił uwagę na cmentarzyk w Zakrzowie, który ulega dewastacji 
od kilkudziesięciu lat. Zdaje sobie sprawę, że jest problem z dofinansowaniem tego typu 
inwestycji, modernizacji czy remontu. Wyraził nadzieję, że może w jakiś sposób udałoby się 

zabezpieczyć to, co odpada, bo może dojść do sytuacji, że cmentarzyk całkowicie ulegnie 
degradacji. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że zna tą sprawę, ale trzeba czekać. Pan Kierownik Bączek 

zwracał się z pismem do Wojewody o dofinansowanie. Był pisany wniosek na groby wojenne 
znajdujące się na cmentarzu komunalnym. Te wnioski nie zyskały akceptacji. 
Powiedział, że postawił sobie takie zadanie, żeby te historyczne cmentarze utrzymać, żeby 

to pielęgnować. Zastanawia się, czy nie skonsultować się z Ambasadą Austriacką z tego 
względu, że tam zostali pochowani austriaccy żołnierze. Wie, że przy takiej współpracy 

czasami kraj związany z danym cmentarzem włącza się w takie rekonstrukcje, renowacje 
i odnawianie cmentarzy. Uważa, że trzeba się tym zająć. Powiedział, że jest dosyć dużo 

spraw i troszkę może przegapiono tą rzecz. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformował, że bezpośredni nadzór nad cmentarzami wojennymi ma 
Wojewoda i to jest w jurysdykcji Wojewody, Urzędu Wojewódzkiego - remonty i konserwacja 
tego typu cmentarzy wojennych. Gmina nie uchyla się od tego i jeżeli będzie tylko możliwość 

to tak jak na pierwszą kwaterę na cmentarzu komunalnym złoży wnioski o dofinansowanie. 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJ NICZ - powiedział, że chce podzielić się taką 

uwagą, która go nurtuje od jakiegoś czasu, a mianowicie przeczytał plakat zapraszający na 
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obchody 3 Maja. To już jest kolejny raz, gdzie na plakacie, gdzie zaprasza się na święto 

narodowe uchwalone przez Sejm Ustawodawczy w 1919 roku, zaprasza pracownik GOK-u. 
Powiedział, że Pan Burmistrz jest absolutnie do tego uprawniony, natomiast całkowicie 

hierarchia ważności w samorządzie została zachwiana. Najważniejszą osobą w samorządzie 

jest Przewodniczący Rady Miejskiej, który reprezentuje Państwa Radnych i całą Gminę na 
zewnątrz i również na takich świętach. Nigdy się jeszcze nie zdarzyło, żeby na takim 
plakacie był właśnie Pan Przewodniczący, czy na składaniu życzeń itd. Wpisywanie tam 
pracownika jednostki organizacyjnej, to jest umniejszanie ważności tego święta i psucie 
wizerunku samorządu w Gminie Wojnicz. 
Uważa, że jeżeli Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury robi kiermasz, czy coś innego, to niech 
się wpisuje jak chce być znany, chce się promować, znane są jego intencje. Natomiast takie 
święto absolutnie powinno być od tego wolne. Przeczytał specjalnie kilkanaście takich 
plakatów z całej Polski, jest przewodniczący, burmistrz, wójt, radni zapraszają. Nawet w 
Zakliczynie zaprasza Burmistrz z Księdzem Proboszczem, który jest uprawniony, ponieważ 

część uroczystości jest w kościele. Natomiast w Gminie Wojnicz Dyrektor GOK jest 
pracownikiem Gminy, bierze pieniądze i ma przygotować imprezę. To jest taka uwaga, żeby 

takich rzeczy nie robić, bo to jest lekceważenie Rady i społeczeństwa. 

Miał pytanie do Pani Skarbnik, ale wyszła, jednak zdążył ją zapytać na korytarzu. 
Zwrócił się z pytaniem do Pani Mecenas w kwestii środków do dyspozycji Zarządu, które do 
tej pory mimo upływu 4 miesięcy nie zostały przydzielone Zarządowi, nie zostały uchwałą 

Rady Miejskiej uruchomione. W świetle § 78 statutu Gminy, gdzie jest właśnie taka 
sekwencja na temat środków, kto i jak dysponuje i drugiego dokument, tj. § 31 Statutu Miasta 
Wojnicza, gdzie to jest jakby to potwierdzone - zapytał, czy w świetle tych przepisów są 

jakieś trudności, czy przeszkody, żeby Zarządowi te środki uruchomić? 

Powiedział, że pytanie do Pani Skarbnik brzmiało: czy taki zapis jaki dał Zarząd już w 
październiku, jeśli chodzi o propozycję podziału w środku będących do dyspozycji Zarządu, 

jest sprzeczny z księgowością? Powiedział, że Pani Skarbnik odpowiedziała, że 

jeżeli są to zadania Gminy, a są wszystkie, bo to są takie same zadania jak w poprzednich 
latach i w 2022 roku - powiedziała, że nie ma żadnego problemu. 

P. ADWOKAT — odpowiedziała, że biorąc pod uwagę zapisy Statutu, nic nie stoi na 
przeszkodzie, żeby te środki były tak rozdysponowane jak Zarząd wnioskował. Dodała, że te 
zapisy statutu nie są precyzyjne i można je interpretować w różny sposób, ale z punktu 
widzenia prawnego nie ma żadnych przeciwwskazań, żeby ten wniosek został pozytywnie 
rozpoznany i uwzględniony, przy czym wskazała na taką rzecz, że każdą uchwałę podejmują 

Państwo Radni i nic nie stoi na przeszkodzie w odniesieniu do ustawy o samorządzie 

gminnym, statutu, dokładnie wiadomo komu przysługuje inicjatywa uchwałodawcza i w 
zasadzie Burmistrz może pewne rzeczy wnioskować, może o pewnych rzeczach decydować, 

ale ostatecznym jedynym organem, który wskazuje na kierunki są Państwo Radni i oni mają 

również inicjatywę uchwałodawczą. Z punktu widzenia prawnego temat tych środków dla 
Zarządu jest dopuszczalny i zgodny z przepisami prawa, przy czym stan faktyczny, który jest 
teraz też nie jest sprzeczny z przepisami, bo jak już powiedziała, zapisy statutu nie są 

precyzyjne, więc można to interpretować zarówno na korzyść jednej strony, na korzyść 

drugiej strony, ale Rada jest organem uchwałodawczym i on decyduje w jaki sposób i na 
jakie cele będą przeznaczane środki. 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJNICZ - powiedział, że to jest jedyna jednostka 
pomocnicza, która nie ma do tej pory przydzielonych tych środków i jak się okazuje, 14 
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jednostek ma. Nie wie dlaczego Wojnicz nie ma przydzielonych środków na podobnych 
zasadach. 
Dodał, że Zarząd spełnił wszystkie warunki na prośbę pana Leszka Ząbkowskiego Zastępcy 

Burmistrza. W październiku przesłał swoje propozycje, tak jak co roku. Później nagle Pan 
Burmistrz w listopadzie przeniósł to wszystko do rezerwy i powiedział, że na jedną 

inwestycję, co jest zaprzeczeniem samorządności, bo po to jest Zarząd, po to są Rady 
Sołeckie, żeby sobie rozdzielały te marne pieniądze, bo to jest kwota 150 tysięcy w 
porównaniu z budżetem Gminy około107 milionów, gdzie jest to jakiś ułamek procenta. 
Później Zarząd odpowiedział, że podtrzymuje swoje propozycje, na co Pan Burmistrz 13 
lutego napisał, że jest zwołane Spotkanie Pana Burmistrza z mieszkańcami Wojnicza i gminy 
i po uwzględnieniu głosów mieszkańców cytat: "w terminie do końca kwietnia 2023 roku 
zostanie przedłożony pod obrady Rady Miejskiej w Wojniczu projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie, uwzględniający rozdysponowanie przedmiotowych środków". 

Zapytał Przewodniczącego Rady, czy jeszcze w kwietniu będzie sesja? 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - odpowiedział, że nie jest planowana sesja. 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJNICZ - powiedział, że teraz jest ostatnia sesja 
i kolejny termin, którego Pan Burmistrz nie dotrzymał. On tam nie widzi żadnych problemów, 
uważa że, jest to złośliwość i utrudnianie Zarządowi działania, bo 85% tych pieniędzy idzie 
na inwestycje, między innymi na kontynuowanie żwirownia ulicy Księdza Rzepki, gdzie 
Zarządowi zostały środki przyznane w ubiegłym roku w wysokości 12 tysięcy, które można 

dać na żwirowanie, a 85 tys. zł z tego roku jest zablokowane. 
Zapytał, ile zostanie na tym stracone, że nie kupi się tego klińca teraz? Gmina zamówiła już 

kliniec, bo jest na placu i można było teraz zamówić, bo to będzie kwota około 100 tysięcy na 
ten kliniec tam na dalsze kontynuowanie tej drogi. Pod koniec roku, to będzie już półtora razy 
droższe i zrobi się o pół mniej tylko dlatego, że Pan Burmistrz uparł się, że on Zarządowi 

pokaże i nie będzie tak jak Zarząd chce. 
Uważa, że tylko to jest taki problem, to nie jest żaden inny problem, tylko natury osobistej 
Pana Burmistrza. Powiedział, że prosi jeszcze raz Państwa Radnych, by nie byli przeciwko 
Zarządowi i mieszkańcom Wojnicza, bo Radni rozdzielają po swoich miejscowościach środki 

i sołtysi i nikt się nie wtrąca. Na dzisiejszej sesji są przeniesienia, czyli już kolejne 
przeniesienia sołectwa sobie dysponują co chcą, natomiast Zarząd Miasta Wojnicz nie 
możemy działać. Zarząd, najniższa komórka pomocnicza w Gminie została odcięta od 
jakichkolwiek, tych małych środków, gdzie może coś dysponować, coś robić. 

Uważa, że jest to zaprzeczenie samorządności i to jest osobista sprawa Pana Burmistrza, a 
nie przepisy, ani prawne, ani księgowe. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że to nie jest jego osobista sprawa. On prosił i to nie były 

jakieś rozkazy, ani nakazy. Prosił, żeby nie powielać i podwójnie nie finansować pewnych 
Spraw. Jeżeli tłumaczył, że promocja istnieje w gminie, to dlaczego Zarząd mógł robić po raz 
drugi jakąś promocję. Jeżeli twierdzi, że wszystkie istniejące kluby sportowe dostają 

pieniądze od Radnych jako organizacje pozarządowe i to im wystarcza, to po co ich po raz 
drugi finansować przez Zarząd Miasta? Zapytał, czy to jest promocja, czy to jest 
rozdawnictwo? Jemu się wydaje, że to jest rozdawnictwo. Prosił tylko o to, żeby to troszkę 

ukrócić i nie nakazywał, nie rozkazywał. 

Było spotkanie w jego biurze, na które przyszło 3 członków Zarządu na 7. Rozumie, że ktoś 

może być chory, może być nieobecny. Uważa, że tu była dopiero upartość, bo myślał, że 
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powiedzą, że z tego się wycofają, zrezygnują. Było przez godzinę udowadnianie, że mają 

rację, że działają zgodnie z prawem, zgodnie ze statutem. 
Spotkanie z mieszkańcami Wojnicza było zorganizowane nie po to, żeby głosować, bo tam 
byli mieszkańcy gminy i miasta Wojnicz. Nie mógł tu wprowadzić ani głosowania, ani też nie 
chciał tego robić, bo nie chciał dopuścić do takiej sytuacji. To, że zarzuca się, że w 
sołectwach już sobie przenoszą 1 tysiąc na drogę 2, 3 czy 5 tysięcy, to nie Sołtysi tylko tam 
wszędzie odbyło się Zebranie Wiejskie i mieszkańcy zdecydowali jakie inwestycje prowadzą 

w danym sołectwie i nie ma żadnego sporu. Nie stało nic na przeszkodzie, żeby zrobić to 
samo na Zebraniu Miejskim końcem roku w październiku, czy listopadzie. Nie poddano tego 
pod głosowanie, nie zapytano się ludzi, Zarząd zadecydował sam. 
Powiedział, że termin nie mija, w kwietniu już sesji nie będzie. W dniu dzisiejszym poszło 

pismo do Pana Przewodniczącego Zarządu z jego propozycją i prosi o zaakceptowanie. 
Uważa, że to będzie najlepsze możliwe rozwiązanie. Powiedział, że zależy mu na tym, żeby 

uruchomić te środki. Powiedział, że kliniec nie jest zakupiony, bo tu nie ma klińca. To jest 
tylko poszerzenie, remont drogi Dzwonił przed ogłoszeniem przetargu na kliniec do Referatu 
Inwestycji, gdzie prowadzone są sprawy funduszu sołeckiego, czy są jeszcze gdzieś z 
funduszu sołeckiego, czy z Zarządu Miasta pieniądze na kliniec, bo chce zakupić w całości i 
nawet podzielić część dla Zarządu Miasta i część na to, żeby porozwozić to po wsiach. On 
nie będzie czekał z klińcem do jesieni, bo kliniec się rozwozi w kwietniu, w marcu po zimie i 
wtedy, kiedy są zniszczone drogi. Dzisiaj poszło pismo do Zarządu Miasta Wojnicza, do 
Pana Przewodniczącego Zarządu Miasta Wojnicza z jego propozycją - drogi, chodniki - 
utwardzanie pasa drogowego ulicy ks. Jana Rzepki 119 tysięcy. Inne prace - 10 tysięcy na 
wyrównanie terenu na strzelnicy sportowej, tam gdzie Zarząd chce, chociaż uważa, że 10 
tysięcy, to za dużo na to, aby koparką równać teren, ale zgadza się na to. Oświetlenie ul. 
Braci Gładyszów - 20 tysięcy zł i promocja miasta 10 tysięcy zł na zakup ławek co Pan 
Przewodniczący chciał do namiotu tych 2 ławek, na jakiejś nagrody, jeżeli będą szopki 
Bożonarodzeniowe Wydaje mu się, że nie ma lepszego podziału. On przedstawia sytuację i 
jeżeli Panu Przewodniczącemu to nie pasuje, on nie musi tego zrealizować i nie będzie pisał 

nigdzie pism, tylko przedstawia bardzo rozsądną propozycję. Pozostawione jest wszystko, 
nawet na promocję nawet i na to, co Zarząd chce. Nie pozwoli na to, żeby było 

rozdawnictwo, bo Pan Przewodniczący na sprawę rozdawnictwa najbardziej krzyczał na 
wszystkich zebraniach. Poprzedniego Przewodniczącego Zarządu „chciał sponiewierać nie 
wiadomo jak za to, że daje klubom sportowym, że daje wszystkim, bo jemu tego nie wolno 
robić". Myślał, że teraz Przewodniczący Zarządu nie będzie tego robił, a robi to samo. 
Kiedyś kluby sportowe dostawały 8 i pół tysiąca i im brakowało, to pisały pisma do 
sponsorów, pisały do Zarządu Miasta. Na dzień dzisiejszy Gmina się klubów pyta, ile 
potrzeba im pieniędzy i żaden klub nie zgłasza bankructwa. Zapytał, po co im dawać więcej 

pieniędzy? Są inne ważne potrzeby. Orkiestra Dęta dostawała kiedyś 6 tysięcy, teraz 
dostaje 12 tysięcy i dzisiaj został napisany wniosek na 30 tysięcy na ubiór dla Orkiestry 
Dętej. Zapytał, po co Zarząd Miasta chce im dać pieniądze, jak oni jednego koncertu nie 
chcą Gminie zagrać? A mimo wszystko orkiestra otrzymuje 12 tysięcy, co daje 1 tysiąc zł 

miesięcznie. Nie ma przy sobie starego podziału pieniędzy, ale tam jeszcze były środki na 
coś innego. Powiedział, że to nie jest jego upór, a upór Zarządu. Zarząd się uparł, „że trzeba 
dokopać Burmistrzowi i pokazać mu, gdzie jest jego miejsce". 
On dba o finanse Gminy Wojnicz, na razie on się pod tym podpisuje i stara się, żeby było 

wszystko dobrze i żeby sprawiedliwie były podzielone środki, czy na wszystkie organizacje 
społeczne. 

Zarząd otrzyma od niego pismo i okaże się, czy dalej ta sprawa będzie rozpatrywana, czy 
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dalej się tym będzie zajmował, czy wcale tego robił nie będzie. 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJNICZ - powiedział, że Pan Burmistrz 
tyle tu nakłamał, naprzekręcał, że nawet się nie będzie do tego odnosił, ale powiedział, że „to 
jest na zasadzie takiej, moja racja jest lepsza od waszej racji". Zapytał, czy to Pan Burmistrz 
ma rozdzielać te środki, czy Zarząd i Rady Sołeckie, bo chyba Zarząd ma rozdzielać. 

Powiedział, że nie było tego na Zebraniu, bo Wojnicz nie jest w funduszu sołeckim. Zebranie 
było we wrześniu, a pismo o rozdział pieniędzy dostał w październiku. Przez 2 lata się 

tłumaczy przed mieszkańcami miasta na co wydano pieniądze i nie było żadnego problemu. 
Natomiast jest kwestia taka, że na tym spotkaniu, o którym Pan Burmistrz mówi, że było 

trzech członków Zarządu, wyjaśnił, że to nie było Zebranie z Zarządem, to byli 
przedstawiciele i absolutnie nie było wymagane, że wszyscy mieli być. 

Padła taka propozycja, że skoro Pan Burmistrz uważa, z czym on się zgadza, że mieszkańcy 

mają mieć głos, to powiedzieli to Panu Burmistrzowi, że w tym roku zrobi Zebranie i będą 

propozycje podziału środków, żeby na Zebraniu to było. Powiedział, że jakoś przez tamte 
lata Panu Burmistrzowi nie przeszkadzało, że Przewodniczący Zarządu robił w kwietniu 
zebranie, czy w marcu, a pieniądze były w tamtym roku, tylko teraz. Nie przeszkadzało Panu 
Burmistrzowi to, że Przewodniczący Zarządu rozdawał 40 tysięcy na organizacje społeczne, 

a teraz jest 15 tysięcy, więc to jest właśnie ta różnica. 

Powiedział, że to jest dla Pana Burmistrza dobre co sam zarządzi i Pan Burmistrz nie liczy 
się z samorządnością, z tym co dano najniższej komórce, żeby się rządziła, bo na tym to 
polega. 
To nie jest tak, że Pan Burmistrz ma dyktować, bo po to jest samorząd. 

Powiedział, że Pan Burmistrz wciąga go w jakiejś rozrywki z poprzednim Przewodniczącym. 

Przewodniczący rozdawał środki na przedszkola itd. - w sumie 40 tysięcy. Teraz Zarząd to 
ograniczył tylko do organizacji wojnickich Pan Burmistrz mówi, że żaden klub piłkarski nie 
jest na skraju bankructwa. Zapytał, czy na tym ma to polegać, czy ma polegać na kimś 

rozwoju i graniu? Zarząd rozdaje tym, co piszą wnioski. Skoro im brakuje i skoro piszą 

wnioski, to chyba im brakuje. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że Przewodniczący Zarządu stwierdził, że Burmistrz tyle 
nakłamał i nie udowodnił mu żadnego kłamstwa. 

Powiedział tak jak to wszystko wygląda. Kiedyś się rozdawało. bo było mniej pieniędzy, bo 
brakowało organizacjom i wiadomo w jakiej sytuacji była gmina Wojnicz, w jakiej sytuacji były 

kluby, w jakiej sytuacji były straże pożarne i wszystkie inne organizacje działające na terenie 
Gminy. To co powiedział, przez pół dostawali tego co jest. Gdy będą mieli problemy i przyjdą 

do urzędu, zgłoszą, że im coś brakuje, to na pewno przedstawi to na sesji, że dany klub, czy 
dana straż pożarna ma problemy i trzeba im pomóc, a Rada będzie o tym wiedzieć. 

Prosi go nie wciągać w żadne rozgrywki, ani w inne rzeczy. On żadnych rzeczy złych nie 
robi. Robi tylko po to, żeby tych pieniędzy wystarczyło na wszystkie inwestycje jakie są, a 
jest tych inwestycji dużo. Przewodniczący Zarządu mówi, że Zarząd będzie rozdawać. 

Powiedział, że to nie są pieniądze Zarządu, żeby sobie rozdawać, bo to nie jest prywatny 
biznes, tylko to jest Urząd Miejski i finanse publiczne. 
Powiedział, że to Pan Przewodniczący Zarządu skłamał, że Zebranie Miejskie było we 
wrześniu, a on w październiku mu kazał... Zapytał, kiedy dokładnie było Zebranie Miejskie 
w Wojniczu, bo mu się wydaje, że chyba troszkę później. 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJNICZ - powiedział. że przyszło w 
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październiku pisma od Pana Ząbkowskiego, po Zebraniu Miejskim. 

P. BURMISTRZ — powtórzył pytanie: kiedy było Zebranie Miejskie w Wojniczu? 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJNICZ - powiedział, że nie pamięta, nie ma 
tego przy sobie. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że wydaje mu się, że koło listopada było to Zebranie, a w 
październiku otrzymali pismo o rozdysponowanie środków. 

P. SKARBNIK — powiedziała, że zebranie było chyba w październiku. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że absolutnie to nie jest jego złośliwość. 

Powiedział, że już nieraz to przekazał i nie chce wracać do tego tematu. 
Propozycje Zarząd Miasta dostał bardzo dobrą do zaakceptowania. Dzisiaj nad tym pracował 

i żeby już naprawdę zadowolić Zarząd z tą promocją, zostawiono 119 tysięcy zł na 
inwestycje, z tego 50 tysięcy na co innego, na oświetlenie, na równanie boiska sportowego, 
czy strzelnicy, która tam ma powstać. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos? 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej — powiedział, że porządek obrad został wyczerpany i 
zamknął obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Wojniczu. 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wojniczu 

Przygotował(a): Jadwiga Matras 

PRZEWODNICZĄCY 
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pi 
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INFORMACJA BURMISTRZA O DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 
(28 lutego 2023 r. — 27 kwietnia 2023 r.) 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, chciałem odczytać sprawozdanie 

z mojej działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

28 lutego - podpisana została umowa na realizację zadania pn. „Zmiana sposobu użytkowania 

wraz z przebudową szkoły na Urząd Miejski w Wojniczu". Koszt inwestycji 
to prawie 3,8 mln zł. Gmina otrzymała na to zadanie ponad 3,2 mln dofinansowania 
w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych oraz 
w ramach przedsięwzięcia grantowego pn. „Dostosowanie nowej siedziby Urzędu Miejskiego 

w Wojniczu dla osób ze szczególnymi potrzebami, w tym dla osób niepełnosprawnych" 

w wysokości prawie 170 tys. zł finansowanego przez PFRON. Celem inwestycji jest utworzenie 
nowej siedziby Urzędu Miejskiego w Wojniczu poprzez generalny remont oraz dostosowanie 
budynku gminnego do potrzeb osób ze szczególnymi potrzebami 

i wykorzystanie go na cele administracyjne. 
ł marca — obchodziliśmy Narodowy Dzień Pamięci „Żołnierzy Wyklętych". Celem uczczenia 
pamięci poległych odbyła się lekcja historii przy grobach wojnickich żołnierzy, w trakcie której 
w imieniu Mieszkańców gminy Wojnicz złożyłem kwiaty oraz zapaliłem znicze wraz 

z delegacją samorządu wojnickiego na Cmentarzu Komunalnym w Wojniczu. Serdecznie 
dziękuję Towarzystwu Przyjaciół Ziemi Wojnickiej za coroczne przygotowanie obchodów. 
2 marca — wspólnie z moim zastępcą Leszkiem Ząbkowskim uczestniczyłem w spotkaniu 

z Ministrem Rolnictwa i Rozwoju Wsi, które odbyło się w Tarnowie. 
2 marca — uczestniczyłem również w 4 urodzinach Koła Gospodyń Wiejskich „ECOBABKI" 
w Biadolinach Radłowskich oraz złożyłem życzenia dalszych sukcesów. Serdecznie dziękuję za 
zaproszenie. 
9 marca — uczestniczyłem w podsumowaniu roku 2022 Państwowej Straży Pożarnej 

w Tarnowie. Dziękuję za zaproszenie oraz przekazanie cennych informacji dotyczących 

bezpieczeństwa powiatu tarnowskiego. 
10 marca - wspólnie z moim zastępcą Leszkiem Ząbkowskim złożyłem wizytę w Małopolskim 

Urzędzie Wojewódzkim u Pana Wojewody Łukasza Kmity. W trakcie spotkania omówione 
zostały aktualnie realizowane inwestycje w gminie oraz kolejne planowane do realizacji. 
Poruszone zostały również tematy bieżących potrzeb naszych mieszkańców i naszej gminy. 

12 marca — uczestniczyłem w „Dniu Kobiet na wesoło" w Kinie Wawel z okazji 
Międzynarodowego Dnia Kobiet. Dla Pań przygotowany został spektakl wykonany przez grupę 

teatralną Brawo My. Dziękuję Gminnemu Ośrodkowi Kultury za organizację Święta Kobiet oraz 
za zaproszenie. 
12 marca — obyła się msza święta w Kolegiacie w Wojniczu w intencji wszystkich sołtysów. Była 

to okazja aby podziękować wszystkim sołtysom za ich trudną pracę. 

17 marca — odbyłem spotkanie z organizacjami oraz Radą Sołecką z terenu Łukanowic 

na, którym omówione zostały wszystkie sprawy dotyczące sołectwa. 

18 marca — odbył się „V Turniej Charytatywny w Halowej Piłce Nożnej" organizowany przez 
Niezależny Samorządny Związek Zawodowy Policjantów Zarząd Terenowy Komendy Miejskiej 
Policji w Tarnowie. Dziękuję organizatorom, za możliwość wsparcia przez Urząd Miejski 
w Wojniczu tego wspaniałego widowiska sportowego, którego głównym celem była zbiórka 
datków na rzecz 5-letniej Julii Więcek, które pomogą jej w leczeniu oraz dla podopiecznych 
Specjalistycznego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wierzchosławicach-Dwudniakach. 



21 marca — odbyła się nadzwyczajna sesja rady miejskiej, której głównym celem było podjęcie 
uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla mieszkańców 
ze środków budżetu Gminy Wojnicz na działania związane z ochroną środowiska tj. wymiana 
starych pieców oraz uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec ataków na Świętego Jana 
Pawła II. Dziękuję Radnym Rady Miejskiej za podjęcie tak ważnej uchwały broniącej dobre imię 
naszego świętego Jana Pawła II. 
23 marca — uczestniczyłem na zaproszenie Burmistrza Miasta i Gminy Radłów w otwarciu 
krytego kortu tenisowego. Następnie naszą gminę odwiedził Pan Jacek Osuch - Wiceminister 
Sportu i Turystyki, Pełnomocnik Rządu ds. Infrastruktury Sportowej, który podczas wizyty 
obejrzał wybrane obiekty sportowe m.in. nowo powstały kompleks boisk sportowych 
w Łukanowicach oraz stadion miejski w Wojniczu, przy którym obecnie cały czas trwają 
intensywne parce remontowe. Celem wizyty studyjnej Pana Wiceministra było również 
omówienie planów modernizacji istniejących i budowy nowych obiektów sportowych 
na terenie gminy oraz możliwości pozyskania dofinansowania na ten cel. Dziękuję Panu 
Posłowi Wiesławowi Krajewskiemu za zorganizowanie tego spotkania. 
24 marca — na moją prośbę odbyłem spotkanie z mieszkańcami Sukmania dotyczące bieżących 
spraw sołectwa. 
25 marca — na zaproszenie redakcji WPROST oraz Marszałka Ryszarda Terleckiego 
uczestniczyłem w Gali Orły Wprost 2023 r. woj. Małopolskiego. 
25 marca — odbyła się po raz kolejny akcja sprzątania świata. Pragnę podziękować wszystkim, 
którzy wzięli udział w akcji sprzątania Gminy Wojnicz. Zebrano blisko 400 worków 
z odpadami, opony i niezliczoną liczbę części RTV i AGD. To pokazuje, że nadal inicjatywa jest 
potrzebna, ponieważ w dalszym ciągu ludzie porzucają odpady w miejscach na ten cel 
nieprzeznaczonych. 
27 marca — odbyłem spotkanie z Zarządem Miasta Wojnicz omawiając na nim sprawy 
dotyczące podziału środków otrzymanych od Urzędu Gminy. 
28 marca - miałem przyjemność uczestniczyć w niecodziennym spektaklu przygotowany 
z myślą o najmłodszych mieszkańcach naszej gminy. Na deskach wojnickiego kina „Wawel" 
przedstawiciele Gminnej Biblioteki Publicznej w Wojniczu zaprezentowali spektakl 
we własnej aranżacji pt. „Powitanie wiosny z Kaczką Dziwaczką" na podstawie wiersza Jana 
Brzechwy „Kaczka Dziwaczka". Serdecznie gratuluję Pani Kierownik Marcie Chemłowskiej oraz 
pracownikom biblioteki kolejnej wspaniałej inicjatywy. 
28 marca — odbył się również konkurs na stanowisko dyrektora Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Wielkiej Wsi. W wyniku konkursu dyrektorem została dyr. Anna Maziarz. 
Serdecznie gratuluję objęcia stanowiska dyrektora. 
29 marca — wspólnie z sołtysami sprawdziliśmy stan dróg po zakończonym sezonie zimowym 
jak również potrzeby dotyczące mieszkańców naszej Gminy. 
30 marca - podpisana została umowa na rewitalizację wojnickiego rynku. Inwestycja będzie 

kosztować ponad 6,8 mln zł, z czego ponad 2,8 mln zł stanowi łączne dofinansowanie 
pozyskane w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Małopolskiego na 
lata 2014 — 2020 oraz Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 
30 marca — w Domu Grodzkim podpisane zostały kontrakty dotyczące przekazania części 

prywatnych działek przy ulicy Księdza Jana Rzepki. Bardzo dziękuje Zarządowi Miasta Wojnicz 
za zaangażowanie i włączenie się w realizację tego przedsięwzięcia. 

30 marca — odbyła się sesja nadzwyczajna podczas, której podjęto uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Wojniczu i Biadolinach Radłowskich 



oraz w sprawie zgłoszenia kandydata na stanowisko etatowego członka Kolegium Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Krakowie. 
2 kwietnia - odbyła się druga edycja Jarmarku Wielkanocnego, pragnę serdecznie 

podziękować wszystkim zaangażowanym w jego organizację. Dziękuję Państwu 

za poświęcony czas i ogrom pracy włożony w realizacje tego przedsięwzięcia. Takie inicjatywy 

w postaci przedświątecznych spotkań są bardzo ważne i dzięki nim kultywowane są świąteczne 

tradycje. Państwa praca służy budowie poczucia tożsamości oraz wspólnoty naszych 
mieszkańców. Dziękuję Kołom Gospodyń Wiejskich za przygotowanie potraw i ozdób 

świątecznych oraz Gminnemu Ośrodkowi Kultury za organizację. 

4 kwietnia — pozyskaliśmy dofinansowanie w wysokości blisko 600 tys. zł ze środków Funduszu 

Rozwoju Kultury Fizycznej w ramach Programu Sportowa Polska — Program Rozwoju Lokalnej 

Infrastruktury Sportowej — Edycja 2022 na budowę nowego boiska sportowego wraz z placem 

zabaw w miejscowości Milówka. Inwestycja zakłada budowę boiska wielofunkcyjnego o 
nawierzchni poliuretanowej wraz z wyposażeniem, odwodnieniem oraz oświetleniem całego 

terenu. W ramach zadania zaplanowano również budowę sprawnościowego placu zabaw dla 

dzieci oraz siłowni terenowej. Powstanie także miejsce do grillowania, przy którym znajdą się 

stoły piknikowe z ławkami. 

10 kwietnia - odbyły się w Gminie Wojnicz w Więckowicach oraz Dębinie Łętowskiej 

uroczystości upamiętniające 13. rocznicę Katastrofy Smoleńskiej, by uczcić pamięć ofiar 

tragicznie zmarłych w katastrofie lotniczej, delegacja samorządu wojnickiego założyła wieńce 

i zapaliła znicze przy pomnikach Ofiar Katastrofy Smoleńskiej. Dziękuję sołtysom, radnym oraz 
strażakom za udział w tych uroczystościach. 

13 kwietnia — obchodziliśmy Dzień Pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej. W tym dniu pod 

pomnikiem Golgoty Wschodu na cmentarzu komunalnym w Wojniczu odbyła się uroczystość 

ku pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej, w której udział wzięła delegacja samorządu Wojnickiego 

na czele z Panem Leszkiem Ząbkowskim — Zastępcą Burmistrza Wojnicza oraz uczniowie 
ze szkół z terenu gminy Wojnicz. Złożono wieńce i zapalono znicze. Do wszystkich obecnych 
na uroczystościach skierowałem okolicznościowy list, który w moim imieniu odczytał Leszek 
Ząbkowski Zastępca Burmistrza. Serdecznie dziękuję wszystkim delegacjom, które wzięły 

udział w obchodach oraz wszystkim organizatorom tego wydarzenia w szczególności Panu 
Robertowi Wróblowi — Dyrektorowi Szkół Podstawowych SPSK w Łoponiu i M ilówce. 
18 kwietnia - miałem przyjemność uczestniczyć z przedstawicielami Stowarzyszenia Wiklina 
Przyjazny 'sep w uroczystym wręczeniu promes dla projektów realizowanych w ramach 
programu Województwa Małopolskiego - Mecenat Małopolski na terenie regionu 
tarnowskiego. Stowarzyszenie „Wiklina" Przyjazny lsep pozyskało dotację w wysokości 

30 tys. zł na realizację zadania pn. „Przeprowadzenie warsztatów wikliniarskich podczas Dni 
Wikliny 2023". Pozyskane środki i zaplanowane działania z pewnością pozwolą znacząco 

wzbogacić program tegorocznej edycji „Dni Wikliny". W ramach projektu m. in. zaplanowano 
zorganizowanie i przeprowadzanie dwudniowych plenerowych warsztatów wikliniarskich 
połączonych z prezentacją rzemieślników i ich wyrobów z wikliny. 
18 kwietnia - wspólnie z moim zastępcą Leszkiem Ząbkowskim na zaproszenie Wojewody 
Małopolskiego Łukasza Kmity uczestniczyliśmy na Wawelu w obchodach upamiętniających 

Katastrofę Smoleńską. 

19 kwietnia — podpisana została umowa na remont odcinka ulicy Krakowskiej. Kwota 
podpisanej umowy to ponad 2,1 mln zł, z czego ponad 1,4 mln zł stanowi dofinansowanie 
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. W ramach realizacji inwestycji na odcinku drogi 
o długości 800 metrów położona zostanie nowa nawierzchnia asfaltowa. Remont zakłada 



również wykonanie nowych krawężników i chodników oraz zjazdów z kostki brukowej. 
Bardzo dziękuję Wojewodzie Małopolski Panu Łukaszowi Kmicie oraz Panu Posłowi 

Wiesławowi Krajewskiemu za pomoc w pozyskaniu środków na ten cel. 
19 kwietnia — uczestniczyłem w spotkaniu z Wiceministrem Obrony Narodowej Marcinem 
Ociepa, który odwiedził naszą gminę, aby osobiście wręczyć promesę dla Zespół Szkół 

Licealnych i Technicznych im. Jana Pawła II w Wojniczu, gdzie powstanie wirtualna strzelnica 
laserowa. Dzięki dotacji, jeszcze w tym roku, uczniowie klas mundurowych oraz Oddziałów 

Przygotowania Wojskowego z Wojnicza będą mogli uczyć się i doskonalić umiejętność obsługi 

broni na własnej strzelnicy. 
20 kwietnia — na prośbę mieszkańców uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim 
w Więckowicach dotyczącym przeznaczenia środków z funduszu sołeckiego na 2023 rok. 
21 kwietnia — uczestniczyłem w II Ogólnopolskim Kongresie Kominiarzy, które odbyło się 

w Ryglicach. Dziękuję za zaproszenie szefowi kominiarzy Wiesławowi Zabawie oraz 
Burmistrzowi Ryglic. 
21 kwietnia — w Tarnowskim Centrum Przedsiębiorczości odbyła się konferencja „Spotkajmy 
się w Polskiej Strefie Inwestycji", której celem była możliwość wsparcia rozwoju firm oraz 
promocja potencjału inwestycyjnego regionu tarnowskiego. W trakcie spotkania 
podsumowano również 3-letni projekt „Standardy Obsługi Inwestora" i wręczono certyfikat 
potwierdzający kompleksowe przygotowanie gminy Wojnicz do profesjonalnej obsługi 

inwestora, który w moim imieniu odebrał mój zastępca Leszek Ząbkowski. 

21 kwietnia — uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim w Łukanowicach dotyczącym spraw 
sołectwa. Poruszono tematy naprawy dróg po wykonaniu kanalizacji sołectwa. Dziękuje Panu 
Sołtysowi za zaproszenie oraz organizację zebrania. 
W dniu wczorajszym - otrzymaliśmy dofinansowanie do remontu drogi serwisowej łączącej 

Wojnicz - 'sep - Wielka Wieś w kwocie 700 tysięcy zł z Urzędu Marszałkowskiego, Zarządu 

Dróg Wojewódzkich, jak również otrzymaliśmy 30 tysięcy zł dla OSP Zakrzów na remont 
garaży i 10 tysięcy zł na ubiór dla strażaków. 



Uchwała Nr 3/2023 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 17 kwietnia 2023r. 

w sprawie wydania opinii dotyczącej rozpatrzenia petycji 

Na podstawie art. 18 b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

(Dz.U. z 2023 r., poz. 40 ze zm.) w związku z § 34 ust. 1 Statutu Gminy Wojnicz 

stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XIV/146/2019 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 30 

grudnia 2019r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Wojnicz (Dz. Urzęd. Woj. Małopolskiego 

2020.1110) zmienionego Uchwałą Nr XXVI/303/2021 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 

lipca 2021r. (Dz. Urzęd. Woj. Małopolskiego 2021.4619) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

uchwala, co następuje: 

Po dokonaniu analizy treści petycji, która wpłynęła do Rady Miejskiej w Wojniczu w dniu 13 

lutego 2023 r. i dotyczyła zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej transplantologii 

wśród lokalnej społeczności, poprzez zamieszczenie informacji na temat obecnego stanu 

prawnego w Polsce regulującego pobieranie komórek, 

tkanek, tkanek i narządów od zmarłych osób w celu ich przeszczepienia, w gazecie 

redagowanej przez urząd, na stronie internetowej urzędu lub w innych lokalnych środkach 

masowego przekazu. 

UZASADNIENIE 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji otrzymała w dniu 20 lutego 2023 r. petycję która wpłynęła 

do Rady Miejskiej w Wojniczu w dniu 13 lutego 2023 r. i dotyczyła zwiększenia świadomości 

prawnej dotyczącej transplantologii wśród lokalnej społeczności. 



Komisja Skarg Wniosków i Petycji w dniu 17 kwietnia 2023r odbyła posiedzenie, podczas 

którego zapoznała się z treścią petycji i wypracowała swoje stanowisko w sprawie. W ocenie 

Komisji petycja zasługuje na uwzględnienie, gdyż dotyka ważnej kwestii, jaką jest 

zwiększenie świadomości społecznej dotyczącej pośmiertnego oddania narządów, które 

może przyczynić się do uratowania życia drugiemu człowiekowi. 

Zważywszy na powyższe Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednomyślnie zajęła stanowisko 

o uwzględnieniu petycji 

Komisji 

Przewodniczący 

niosków Pet'ci 

'udeusz urek 


